

Title (en)

TAMPER-RESISTANT SECURITY PACKAGE.

Title (de)

SICHERHEITSVERPACKUNG MIT MITTELN ZUM VERHINDERN UNERLAUBTEN ÖFFNENS.

Title (fr)

EMBALLAGE DE SECURITE METTANT EN EVIDENCE LES TENTATIVES D'OUVERTURES FRAUDULEUSES.

Publication

EP 0273937 A1 19880713 (EN)

Application

EP 87904177 A 19870615

Priority

US 88194886 A 19860703

Abstract (en)

[origin: WO8800168A1] A tamper-resistant package comprises a first part (10) having an opening (13) and a second part (11) positionable closely adjacent the opening (13) of the first part (10). Both first part (10) and second part (11) are fastened by a plurality of staples (12). Each staple (12) has a crown (36) and first and second legs (33, 34) the first legs (33) are driven into the first part (10) and the second legs (34) driven into the second part (11). The legs (33, 34) of the staples (12) include disrupting means such as barbs (42) for digging into the first (10) and second (11) parts and rending or tearing the parts (11, 12) upon withdrawal of the staples (12) so as to provide evidence of tampering.

Abstract (fr)

Un emballage mettant en évidence les tentatives d'ouvertures frauduleuses comprend une première partie (10) ayant une ouverture (13) et une deuxième partie (11) susceptible d'être placée à côté de l'ouverture (13) de la première partie (10). La première (10) et la deuxième (11) partie sont reliées par une pluralité d'agrafes (12). Chaque agrafe (12) a un dos (36), une première et une deuxième branche (33, 34); la première branche (33) est enfoncée dans la première partie (10) et la deuxième branche (34) est enfoncée dans la deuxième partie (11). Les branches (33, 34) des agrafes comprennent des moyens de rupture tels que des crochets (42) qui s'accrochent aux première (10) et deuxième (11) parties en les déchirant lorsque les agrafes (12) sont enlevées, en indiquant ainsi que l'emballage a été forcé.

IPC 1-7

B65D 85/24; B65D 45/00; B65D 53/00; B65D 55/02

IPC 8 full level

B65D 55/02 (2006.01); **B65D 55/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 55/02 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8800168 A1 19880114; EP 0273937 A1 19880713; EP 0273937 A4 19891017; JP H01500184 A 19890126

DOCDB simple family (application)

US 8701339 W 19870615; EP 87904177 A 19870615; JP 50380487 A 19870615